
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. april 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 905
Vil ministeren i forlængelse af den lukkede spørgetime i udvalget redegøre for, i hvilket 
omfang myndighederne sørger for at teste beslaglagt narkotika (i alle former, pulver, 
flydende m.v.), illegal medicin (tabletform m.v.), puffbars m.v. for indholdsstoffer, herunder 
Fentanyl, og vil ministeren oversende analysernes udfald i årene 2022-2024, herunder 
oplysning om, hvor ofte Fentanyl er fundet i beslaglagt narkotika?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nanna W. Gotfredsen (M).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nanna.gotfredsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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